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Των: Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Κατασκευή  του  καθέτου  οδικού  άξονα  Φλώρινας  –  Πτολεμαΐδας  -
Εγνατίας Οδού»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα  με  ενημέρωση  από  κατοίκους  της  Φλώρινας,  η  μοναδική  Περιφερειακή
Ενότητα, της οποίας η σύνδεση δεν έχει ολοκληρωθεί με την Εγνατία Οδό, θεωρείται
αυτή  της  Φλώρινας.  Αυτό  οφείλεται  στην καθυστέρηση ένταξης  του  καθέτου  οδικού
άξονα Φλώρινα-Πτολεμαΐδα  στα  προς χρηματοδότηση  έργα.  Με  την  υλοποίηση  της
σχετικής  σύνδεσης,  δια  αυτού του άξονα,  θα επιτυγχανόταν  η επέκταση της οδικής
συνδεσιμότητας  της  Δυτικής  Μακεδονίας  με  την  Κεντρική  Ελλάδα.  Η  καθυστέρηση
χρηματοδότησης του εν λόγω έργου, σε συνάρτηση με την βίαιη απολιγνιτοποίηση της
Δυτικής  Μακεδονίας  και  την  ανεξέλεγκτη  τοποθέτηση  σε  τεράστιες  εκτάσεις  της
τελευταίας εγκαταστάσεων «ΑΠΕ», καταδεικνύει όλο και περισσότερο την βούληση της
Πολιτείας να ερημοποιήσει  την Δυτική Μακεδονία και  να την αποδώσει  ως βορά σε
εξωγενείς ευρωπαϊκούς ή βαλκανικούς παράγοντες.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να αναλάβετε την απαραίτητη μέριμνα, προκειμένου να ενταχθεί  άμεσα
στα προς χρηματοδότηση έργα ο κάθετος οδικός άξονας σύνδεσης της Εγνατίας Οδού
με την Φλώρινα και την Πτολεμαΐδα;

2. Δεδομένου ότι είναι εις γνώση μας η βούλησή σας περί αναγκαιότητας σύνδεσης της
Π.Ε.  Φλώρινας  με  την  Εγνατία  Οδό,  πότε  αναμένεται  η  χρηματοδότηση  και  κατ΄
επέκταση, η δημοπράτησή του σχετικού δημόσιου έργου;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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